

# 8D Hi Fun Taiwan Island Star



Tour Code : TWN815

We bring you to experience the best of Taiwan

\*\*\*\*\*

Experience different Accommodation stay

- ✦ Sud Vista 5\* campervan or Flying Forest Floating Train or LoFi Land Desert wilderness style luxury "Glamping"
- ✦ 5\* Shine Mood Hotspring Resort, enjoy and relax in personal hotspring in room
- ✦ 1 night at Sun Moon Lake, overlooking Lake
- ✦ 2N stay at Taipei 5\* Caser Metro Hotel

Experience unique itinerary

- ✦ **Enjoy a Kawaii ride on Star of Taiwan:** Island Star Sanrio-themed train
- ✦ **Visit Taiwan's Unique Tourism Factory:** Zhunan Brewery, Coca-Cola Museum, Yuemei Sugar Factory
- ✦ **Have Fun exploring Taiwan Old street:** Nanzhuang Old Street + Osmanthus Alley, Sanyi Old Street, Ida Shao Old Street
- ✦ **Heritage Trails and Historic sites:** Luzhunan Ancient House, Jiushan Line Railway, Shengxing Station, Longteng Broken Bridge, National Taiwan Museum
- ✦ **Shopping Spree:** MITSUI Outlet, Lihpao Outlet, YES!LIFE, Zhongshan shopping District, Ximending



## Sun Moon Lake

Largest freshwater lake in Taiwan, it is named "Shui Sha Lian" because of the thin fog and ripples in the lake. Surrounded by mountains with an altitude of 748m. It is shaped like a moon arc in south & shaped like a moon in north, so it was renamed "Sun Moon Lake".



## Island Star Kawaii Sanrio Themed Train

is painted and decorated with 6 Sanrio family stars : My Melody, Kuromi, Cinnamoroll, Pompompurin, Gudetama, Hangyodon and incorporates Eluanbi Lighthouse, Taitung Hot Air Balloon, other famous Taiwan attractions and food eg pearl milk tea and mango ice. With 4 different carriages & rotating luxury seats, it creates the most joyful and fun sightseeing train in Taiwan



## Coca-Cola Museum

Welcome to the "World of Coca-Cola", have fun walking into the history of "Coca-Cola", exploring the production process and learning the more than 100 years development story of "Coca-Cola".



## Jiushan line Rail Bike

The Jiushan Line was completed in 1908. Since its suspension in 1998, it has not been able to resume service due to operating cost issues. In order to preserve and revive historical monuments, the Miaoli County Government retains the integrity of the old mountain line railway and creates Taiwan's first "Railbike".



## Miaoli Luzhunan Ancient House

An old community with history of 300yrs. After rural reconstruction, more than 50 Fujian-style triple courtyards remain. The red brick houses and colorful paintings in the community were preserved. Stroll around the alleys, visit the ancient houses, learn about the history, play the old time's games. Enjoy reminiscing the old times.



## Seasonal Special

(\*subj to flower and weather condition)

- ❖ Dec-Jan : Tai'an autumn bald cypress
- ❖ Dec-Feb : Jianshi Hsinchu Lavender Forest
- ❖ Mid Feb-End Mar : Houli Cherry blossoms
- ❖ Qilixiang Rose Forest, Zhongshe Flower Garden

Day	BFT	Lunch	Dinner	Hotel or similar class
1		→	Own Expense @ Outlet	4* Taoyuan Chuto Or Tao Garden Hotel
2	In Hotel	Miaoli Cuisine	Resort / Farm Specialty	<b>Unique Accommodation !</b> Miaoli Sud Vista Or LoFi Land Or Flower Home
3	In Hotel	Hakka Cuisine	Taiwanese Cuisine	5* Miaoli Shine Mood Hotspring Resort
4	In Hotel	Taiwanese Cuisine	Own Expense @ Yizhong Night Market	4* Taichung Aeris International Hotel or In House Or Fushin Hotel
5	In Hotel	Kiln Chicken Cuisine	Own Expense @ Ita Thao Old street	4* Sun Moon Lake Einhan Resort
6	In Hotel	Taiwanese Shabu shabu	Own expense @ Ximending	5* Taipei Caesar Metro Hotel
7	In Hotel	Famous Wanlin Braised Prok Rice	Own expense @ Zhongshan	
8	In Hotel	→		



**Day 1: Singapore → Taoyuan International Airport – MITSUI OUTLET PARK Linkou**

**Day 2: Taoyuan - Miaoli - Zhunan Brewery - Luzhunan Ancient House - Yawen Qilixiang Rose Forest [Seasonal replacement: Dec to Feb to Hsinchu Jianshi Lavender Forest] – Nanzhuang Old Street + Osmanthus Alley - Overnight Unique Accommodation** (Reminder: Room types are arranged by Resort/Farm. Due to the resort and room design, it is recommended to bring a light overnight bag)

**Day 3: Miaoli - Jiushan Line RailBike\*\* – ShengHsing Old Station – Longteng Broken Bridge - Sanyi Old Street**  
(\*\* Child must be minimum 3yrs old and height from 95cm)

**Day 4: Miaoli - Zhongshe Flower Garden [Seasonal replacement\*\*] - Taichung Houli - Lihpao Outlet Mall - Lihpao Bell Tower Starbucks (own expense) - Lihpao Lake Como - Yuemei Sugar Factory - Taichung Yizhong Night Market . \*\* The Houli Tai'an bald cypresses is est Dec to Jan, and the cherry blossoms peak in Weili Mechanical and Electrical Park is est mid-Feb to Mar.**

**Day 5: Taichung - Experience Island Star Kawaii Sanrio Themed Train - Nantou Sun Moon Lake Boat Ride (own expense) - Wenwu Temple - Xiangshan Visitor Center (enjoy beautiful views of Sun Moon Lake) - Tea Art Center - Ita Shao Old Street**

**Day 6: Nantou – Aboriginal Cultural Center - Taoyuan Coca-Cola Museum - Taipei Ximending shopping district**

**Day 7: National Taiwan Museum – Tienlu Handicraft Center – YES!LIFE Xindian Yulong City – Taiwan Pasty Shop - Zhongshan Nanxi shopping District (ShinKong Mitsukoshi, Nanxi Street, Chifeng Street, URLiving)**

**Day 8: Free and Easy - Taoyuan International Airport → Singapore**



Updated 20Jan25 TWN8IS\_ENG\_LHN

**Note :**

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



**6533 1788**



**enquiries@hongthai.com.sg**

# 8天嗨FUN台湾

## 环岛之星



Tour Code : TWN81S

**康泰不惜增加成本，  
带您畅游不一样的台湾**

\*\*\*\*\*

### 精心挑选，体验不同住宿

- ◆ 体验苏维拉庄园5\*露营车或飛天森林漂浮列车或自然圈沙漠旷野风格豪华”Glamping”
- ◆ 5\*享沐时光庄园，房内享受泡湯乐趣
- ◆ 1晚住宿日月潭，远眺日月潭景色
- ◆ 2晚 5\*台北凯达酒店

### 精心安排，行程特点

- ◆ **搭上台湾之星，环岛之星萌旅号：**  
体验环岛之星萌旅号-“三丽鸥主题列车”
- ◆ **教育之旅，参观台湾独特观光工厂：**  
竹南啤酒厂，可口可乐世界，月眉糖厂
- ◆ **古色老街巡礼 好吃又好玩：**  
南庄老街+桂花巷，三义老街，伊达邵老街
- ◆ **带您重拾台湾历史古迹，了解台湾：**  
芦竹滴古厝，旧山线铁道，胜兴车站，龙腾断桥，国立台湾博物馆
- ◆ **疯狂购物，满载而归：**  
MITSUI OUTLET PARK 林口，丽宝OUTLET，YES LIFE裕隆城，中山商圈，西门町



### 日月潭

全台最大的淡水湖泊，因潭景雾薄如纱，水波涟涟而得名『水沙连』，四周群峦叠翠，海拔高748公尺，面积116平方公里，南形如月弧，北形如日轮，所以改名为『日月潭』，潭面景像万千，为出色的天然大湖。



### 环岛之星萌旅号-“三丽鸥主题列车”

列车以美乐蒂、酷洛米、大耳狗喜拿、布丁狗、蛋黄哥及人鱼汉顿等六大三丽鸥家族明星涂装以及内装，融入鹅銮鼻灯塔、台东热气球、珍珠奶茶与芒果冰等多个台湾著名景点与美食元素。搭配四款不同主题车厢与360度旋转的豪华座椅，打造全台最欢乐好玩的观光列车。



### 可口可乐世界

想知道「可口可乐」如何建立起充满欢乐魅力、丰富创意的国度吗？欢迎来到「可口可乐世界」，从时光长廊走进「可口可乐」的历史，并探访「可口可乐」的生产过程，以及「可口可乐」100多年来的精彩的发展故事，这一切都将在「可口可乐世界」为您展开！



### 旧山线铁道自行车

旧山线于1908年建造完成，自1998年停驶之后，因营运成本问题一直未能复驶，然而其沿路铁道技术、林相、文化景观丰富，为力求历史古迹保存及复苏，苗栗县政府沿用旧铁道系统，保留旧山线铁道之完整，打造出全台首创的「Railbike旧山线铁道自行车」。



### 芦竹滴古厝

在苗栗有座拥有三百年历史的老社区-『芦竹滴古厝』，经历农村再造，留有五十多座闽式三合院，一栋栋红砖屋保留下来之余，社区内也有彩绘巷可以逛逛走走，在游古厝的同时还可以走访当地的历史、玩古早童玩、在芦竹滴灶脚还能尝到小时候的味道。

### 花季精心安排 (\*视花况及天气安排)

- ◆ 12月~1月后里泰安落羽松景观
- ◆ 12月~2月新竹尖石乡薰衣草森林
- ◆ 2月中~3月后里威立机电公园赏樱
- ◆ 雅闻七里香玫瑰森林，中社观光花市



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店或同级
1		→	Outlet Mall 自理	4* 桃园住都大饭店或桃园桃园花园饭店或
2	酒店内	苗栗特色餐	园区特色餐	<b>特色住宿！</b> 苗栗苏维拉庄园 或 自然圈农场LoFi Land 或 花露农场主题套房
3	酒店内	客家风味餐	台式料理	5* 苗栗享沐时光庄园渡假酒店 (设有房内私人温泉)
4	酒店内	台式料理	一中街夜市自理	4* 台中爱丽丝国际大饭店 或蔓悦酒店(台中馆)或富信大饭店或同级
5	酒店内	瓮仔鸡料理	伊达邵老街自理	4* 日月潭映涵渡假饭店或同级
6	酒店内	台式涮涮锅	西门町自理	5* 台北凯达大饭店或同级
7	酒店内	丸林古早味滷肉饭	中山商圈自理	
8	酒店内	→		



第一天: 新加坡 → 桃园机场 - MITSUI OUTLET PARK 林口

第二天: 桃园 - 苗栗 - 竹南啤酒厂 - 芦竹涌古厝 - 雅闻七里香玫瑰森林 [季节取代: 12月~2月前往新竹尖石乡薰衣草森林] - 南庄老街+桂花巷 - 夜宿特色住宿 <温馨提醒: 房型由庄园/农场安排为主。因园区及房型设计因素, 提议自备轻便小行李>

第三天: 苗栗 - 旧山线铁道自行车 (小朋友须年满3足岁且身高达95公分) - 胜兴车站 - 龙腾断桥 - 三义老街

第四天: 苗栗 - 中社观光花市 [季节取代\*\*] - 台中后里 - 丽宝OUTLET MALL - 丽宝星巴克.钟楼门市(可自费咖啡) - 绝美科莫湖 - 月眉糖厂 - 台中一中街夜市。 \*\* 后里泰安落羽松最佳观赏期: 12月~1月, 崑山机电公园最佳赏樱期: 2月中~3月。

第五天: 台中 - 搭乘环岛之星 (- 云林 - 南投 - 日月潭乘船游湖(自费) - 文武庙 - 向山游客中心 - 茶艺中心 - 伊达邵老街。

第六天: 南投 - 山地传统文化特产中心 - 桃园可口可乐世界 - 台北西门町

第七天: 国立台湾博物馆 - 天禄艺术中心 - YES LIFE裕隆城 - 伴手礼专卖店 - 中山南西商圈 (新光三越, 南西街赤峰街, URLiving)

第八天: 自由活动 - 桃园机场 → 新加坡



**备注:**

Updated 20Jan25 TWN81S\_CHN\_LHN

- 1、在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合併或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异, 以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg